
                               GRUP MUNICIPAL - RIPOLL

En el plenari de Ripoll celebrat ahir 29 d’abril de 2014 es van iniciar els tràmits per 
fer fer una modificació del POUM a l’àmbit de la Crta. de les Lloses 
per fer una requalificació de sol passant-lo a sol urbanitzable i per 
a activitats econòmiques.

El grup municipal socialista vàrem votar en contra pels següents motius: 

1. La requalificació no respon a una demanada real en l’actualitat.

2. L’àmbit  d’actuació  es massa extensiu  en  ocupació.  Podríem 

entendre algun plantejament en la zona que ja està degradada.

3. Encara  es disposa de sol industrial i naus buides al polígons de 

Mas d’en Bosch, els Pintors, la Barricona i Rocafiguera.

4. Disposem de sol industrial a la Colònia Sta. Maria, just al costat 

de l’àmbit. 

5. A  nivell  comarcal  es  disposa  de  sol  industrial a  la  Colònia 

Llaudet, a la Farga de Bebié, i tot el polígon de Niubó ( imatge que podria 
esser semblant al que pot esdevenir en el  sector de les Llosses amb el 
plantejament actual). 

El grup municipal socialista presentarà esmenes amb les següents propostes: 

1. Reduir l’àmbit de la proposta ajustant-lo només a la zona que ja ha 

tingut activitat i que ja està malmesa. 

2. Que l’alcalde de Ripoll Sr. Jordi Munell, el regidor d’Urbanisme i diputat al 
Parlament  Sr.  Xavier  Cima,  lideren i   juntament  amb els  alcaldes  de  la 
comarca i d’Osona que tinguin colònies industrials en desús en els seus 
termes municipals, una actualització i reforma del Pla de Colònies 
Industrials que reformuli les limitacions actuals per a posar a disposició 

del sector empresarial tot aquest sol industrial amb les màximes facilitats de 
tramitacions. 

A mode de conclusió des del nostre grup creiem que les  planes al Ripollès 
son un bé escàs i preuat i que cal ser molt curosos amb les requalificacions. 

Actualment tenen un us important pel sector ramader en la producció de farratge 
per l’hivern. 


